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Wanda Muszalik
Radna Rady Miasta Wloclawek

Pan
dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6rv proszg o naprawienie nawierzchni na ulicy Kiliriskiego.
w bardzo dym stanie jest odcinek na kt6rym jest polozony asfalt.
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